
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 150
van PIET DE BRUYN
datum: 13 december 2018

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Themadag toegankelijkheidsverordening  -  Evaluatie

Recent organiseerde Inter, het expertisecentrum toegankelijkheid, in het kader van de 
evaluatie van de regelgeving toegankelijkheid, negen focusgroepen rond verschillende 
thema’s. Op 21 november 2018 vond in het Consciencegebouw in Brussel een bespreking 
plaats met omgevingsambtenaren en handhavingsambtenaren van de verschillende 
betrokken bestuursniveaus en administraties. Het thema: “Hoe kijken omgevings-
ambtenaren en handhavingsambtenaren naar de toegankelijkheidsregelgeving?”

1. Hoeveel aanwezigen namen deel aan de themadag op 21 november? Uit welke 
organisaties waren zij afkomstig? Hoeveel lokale ambtenaren waren aanwezig?

2. Hoe verliep de themadag? Welke presentaties of voorstellingen vormden de kern van 
de themadag?

3. Wat was de totale kostprijs van de themadag? Graag een gedetailleerde 
kostenopgave. Van welke kredieten wordt dit betaald?

4. Wat waren de conclusies van de themadag?

5. Welke vervolgstappen worden nu voorbereid en met welke timing?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Liesbeth Homans (117), Joke Schauvliege 
(150).



JOKE SCHAUVLIEGE 
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 150 van 13 december 2018
van PIET DE BRUYN

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Liesbeth Homans, 
viceminister-president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Binnenlands 
Bestuur, Inburgering, Wonen, Gelijke Kansen en Armoedebestrijding.


